
 

 

SKUPŠTINA / ASSEMBLEA 
Odbor za društvene djelatnosti 
Comitato per le attività sociali 
KLASA/CLASSE: 021-04/22-07/22 
URBROJ/N.PROT: 2163-01-01/3-22-02 
Pazin, 12. prosinca 2022.  

 

ZAPISNIK 
sa 6. sjednice Odbora za društvene djelatnosti Skupštine Istarske županije održane dana 
12. prosinca 2022. godine s početkom u 12:00 sati putem online – video konferencije. 
 
Sjednici prisustvuju: predsjednik Davor Komar, Bruno Stermotić, Zdenko Pliško, Tatjana 
Tomaić i Ivan Iskra. 
Opravdano su odsutne Đina Šverko i Marianna Jelicich Buić.  
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Vladimir Torbica - pročelnik Upravnog odjela za 
kulturu i zavičajnost, Patricia Percan - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i 
tehničku kulturu, Gordana Antić dr. med. - pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu 
skrb Istarske županije, Melita Ferenčić – pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
Istarske županije, Kristina Laginja - ravnateljica Doma za starije osobe "Domenico Pergolis“ u 
Rovinju, Sanja Dobrić Bedrina - ravnateljica: Doma za starije osobe Raša, Morena 
Stanivuković, v.d. ravnateljice Doma za starije osobe Novigrad i Doris Ivanković – ravnateljica 
Doma za starije i nemoćne osobe Alfredo Štiglić u Puli. 
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Davor Komar, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i 
predlaže sljedeći 
 

DNEVNI RED 

 
1. Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2023. 

godinu 

2. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2023. godinu 

3. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2023. 

godinu 

4. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 

socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu 

5. Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 

2022. godinu 

6. Prijedlog II. Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2022. godinu 

7.  

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Alfredo Štiglić Pula 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Novigrad-Cittanova 



                                                             
 

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije Raša 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije „Domenico Pergolis“ Rovinj 

8. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnog 

prostora zdravstvenim radnicima Istarskih domova zdravlja 

9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti mr. sc.  Alice Milevoj Diklić dr. med. dent. za  

promjenu prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost dentalne 

medicine 

10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Nastavnog 

zavoda za hitnu medicinu Istarske županije 

11. Razno. 

 
 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red. 

 
 

Ad-1. 
Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2023. godinu 
 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako se Program javnih potreba u 
školskom sportu donosi na temelju Zakona o sportu koji propisuje da programe javnih potreba 
u sportu donosi jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave na prijedlog sportske 
zajednice odnosno školskih sportskih saveza, a zajedno s godišnjim proračunom koji bi se 
također trebao donijeti na narednoj sjednici Skupštine.  
 
Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2023. 
godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje. 
 
 

Ad-2. 
Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2023. godinu 

 
 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako se, poput prethodnog programa i 
ovaj donosi na temelju Zakona o sportu, te ga se donosi zajedno s godišnjim proračunom 
Istarske županije.  
 
Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2023. godinu, te 
se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.  
 
 



                                                             
 

Ad-3. 
Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2023. 

godinu 
 

Patricia Percan uvodno obrazlaže predmetnu točku. Pravna osnova za donošenje ovog akta 
sadržana je u Zakonu o tehničkoj kulturi, a kao i prethodne dvije točke i ova se donosi zajedno 
s godišnjim proračunom. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2023. godinu, te 
se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 

Ad-4. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 

socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu  
 
Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. Navodi da se Plan za zdravlje i socijalno 
blagostanje nije značajno mijenjao od prethodne godine Kao novinu ističe naglasak na 
osiguravanju potrebnog broja ljudskih resursa u zdravstvenim i socijalnim ustanovama čiji je 
osnivač Istarska županija. Naime, djelatnosti koje se stipendiraju proširene su i na srednju 
medicinsku školu, odnosno njezin 3. i 4. razred. Radi se o iznosu od 900 kuna, odnosno 9 000 
kuna godišnje. Opća bolnica Pula izrazila je interes za 10 stipendija, Istarski domovi zdravlja 
za 5, a Specijalna bolnica za ortopediju i rehabilitaciju “Martin Horvat” Rovinj-Rovigno za 3 
stipendije. Ukupno se radi o 18 stipendija.  
Osim osiguravanja dovoljnog broja medicinskog kadra Operativni plan kao prioritete 
prepoznaje zaštitu mentalnog zdravlja djece, adolescenata i zdravstvenih djelatnika u  
pandemijsko i postpandemijsko vrijeme, te mrežu pružatelja usluga smještaja i razvoj 
dugotrajne skrbi za starije osobe.  

 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu, te se isti upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-5. 
Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 

2022. godinu 
 

Vladimir Torbica obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je u srpnju 2022. godine stupio na 
snagu novi Zakon o kulturnim vijećima i financiranju javnih potreba u kulturi koji je van snage 
stavio Zakon o financiranju javnih potreba u kulturi, Zakon o kulturnim vijećima i Zakon o 
upravljanju javnim ustanovama u kulturi. Međutim, odredbom članka 46. Zakona o kulturnim 
vijećima i financiranju javnih potreba u kulturi propisano je da će se postupci započeti do 
stupanja na snagu tog Zakona nastavit i dovršiti prema ranijim propisima. 



                                                             
 

Tako se i Odluka o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2022. 
godinu donosi prema ranijim propisima. Ističe da se Gradu Buje-Buie za istraživanje i sanaciju 
crkve Sv. Kancijana dodjeljuje 15.000,00 kuna, a Katoličkom društvu prosvjetnih djelatnika 
Istre mons. Antuna Heka: za 12. Istarski zavičajni kviz Krasna zemljo 20.000,00 kuna.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podržava se Prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi 
za 2022. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 

Ad-6. 
Prijedlog II. Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 

2022. godinu 
 
Patricia Percan uvodno obrazlaže predmetnu točku. Pojašnjava kako je Školski športski savez 
Istarske županije dostavio prijedlog za povećanje sredstava u Programu javnih potreba u 
školskom sportu radi izmijenjenih okolnosti te potrebe da se dodatnim sredstvima omogući 
financiranje povećanih programa školskih sportskih društava osnovnih i srednjih škola koje će 
provoditi Školski športski savez u prvom polugodištu školske godine 2022./2023. Sredstva bi 
se povećala za 100 000 kuna, odnosno umjesto 552.200,00 kuna iznosila bi 652.200,00 kuna. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog II. Izmjena Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske 
županije za 2022. godinu. 
 
 

Ad-7. 
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije osobe Alfredo Štiglić Pula 

 
Doris Ivanković – ravnateljica Doma za starije i nemoćne osobe Alfredo Štiglić u Puli obrazlaže 
predmetnu točku. Navodi kako će 2021. godina ostati obilježena pandemijom virusa Covid-
19. Sve aktivnosti ustanove usmjerene su prvenstveno prema svakodnevnoj borbi u prevenciji 
širenja virusa što je uzrokovalo novu organizaciju svih aktivnosti i prilagodbu svih dosadašnjih 
procesa rada. Između ostalog navodi kako ustanova radi na tri lokacije i to u zgradi u Krležinoj 
ulici 33 i na dislociranim lokacijama u Mažuranićevoj ulici 10 i Budićinovoj 11, koje se nalaze 
u neposrednoj blizini glavne zgrade. Korisnici su smješteni na dvije lokacije. Na jednoj od njih 
nalazi se 153 korisnika, a na drugoj njih 18. Osnovna djelatnost ustanove je pružanje usluge 
smještaja za starije osobe koje su funkcionalno neovisne, djelomično ili potpuno ovisne te 
osobe oboljele od Alzheimerove demencije ili drugih demencija, kojima je potrebna pomoć i/ili 
nadzor; usluge cjelodnevnog boravka za starije osobe; usluge organiziranog stanovanja za 
starije osobe; usluge pomoći u kući koja obuhvaća organiziranje prehrane, obavljanje kućnih 
poslova, održavanje osobne higijene i zadovoljavanje drugih svakodnevnih potreba; usluge 
savjetovanja i pomaganja te psihosocijalne podrške kod pružatelja usluge za korisnike i 
članove obitelji korisnika te druge izvaninstitucionalne socijalne usluge, prema programima u 
lokalnoj zajednici, s ciljem poboljšanja kvalitete života starijih osoba.  
Ističe i 2 Europska projekta koja je Dom Alfredo Štiglić dobio prethodne godine, a to su projekt 
pod nazivom Obnova i prilagodba objekata za pružanje usluga izvaninstitucionalne skrbi 



                                                             
 

Doma za starije osobe Alfredo Štiglić u ukupnom iznosu od 2.220.245,70 kn, te projekt pod 
nazivom „ZaBoravak“ u ukupnom iznosu od 1.915.992,39 kn. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 
za starije osobe Alfredo Štiglić Pula, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-7.  
b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije osobe Novigrad-Cittanova 

 

Morena Stanivuković, v.d. ravnateljica Doma za starije osobe Novigrad obrazlaže predmetnu 
točku. Navodi kako je u Domu za starije osobe Novigrad na dan 31. prosinca 2021. godine 
bilo smješteno 179 korisnika što je iznad predviđenog kapaciteta. Osim s prekapacitiranošću 
smještaja bore se i sa nedostatkom kadra. Ističe kako je u ustanovi zaposleno manje 
zdravstvenih radnika od broja propisanog Pravilnikom o minimalnim uvjetima za pružanje 
usluga socijalne skrbi. Od Istarske županije kao osnivača i nadležnog ministarstva već su 
zatraženi odobrenje i potrebna financijska sredstva za zapošljavanje kadra koji nedostaje, 
međutim na tržištu nema odgovarajućeg kadra. Navodi da je godina završena s manjkom 
prihoda od 87 630,93 kn koji će se pokriti iz viška prihoda ostvarenog prethodnih godina.  
 
Davor Komar postavlja pitanje koliko djelatnika nedostaje.  
 
Morena Stanivuković odgovara kako sukladno sistematizaciji nedostaje 33 djelatnika, 
pretežito fizioterapeuta, medicinskog osoblja, glavnih medicinskih sestara i pomoćnog osoblja. 
Unatoč tome se bore i uspješno obavljaju svoje poslove. Smatra da to nije problem samo 
njihove ustanove, već domova za starije osobe općenito.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 
za starije osobe Novigrad-Cittanova, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 
 

 

Ad-7. 

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije Raša 

 

Sanja Dobrić Bedrina - ravnateljica: Doma za starije osobe Raša obrazlaže predmetnu točku. 

Navodi kako u Domu za starije osobe Raša trenutno pružaju uslugu smještaja za 61 korisnika, 

uslugu dnevnog boravka za 8 korisnika, te uslugu dostave toplog obroka za 18 korisnika. U 

Domu je zaposleno ukupno 28 radnika na neodređeno vrijeme, te 3 radnika na određeno 

vrijeme kao zamjene za dugotrajna bolovanja. Vezano uz problematiku nedostatka kadra 

dodaje da im već neko vrijeme nedostaju dvije medicinske sestre. U 2021. godini u ustanovu 

je primljeno 12 novih korisnika, a prosjek starosne dobi je 81 godina. Pojašnjava kako 



                                                             
 

korisnike klasificiraju u 4 stupnja gerijatrijske njege, te kako najviše korisnika imaju u 3. stupnju 

gdje se već jasno vidi potreba za smještajem i brigom o tim osoba. Navodi kako su u 2021. 

godini obradili ukupno 87 zahtjeva za smještaj u Dom, a lista čekanja na smještaj traje od 3 

do 4 godine te trenutno sadrži oko 180 zahtjeva.  

 

Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 
za starije Raša, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 

 

Ad-7. 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije „Domenico Pergolis“ Rovinj 

 
Kristina Laginja - ravnateljica Doma za starije osobe "Domenico Pergolis“ u Rovinju obrazlaže 
predmetnu točku. Navodi kako je 2021. godina bila poprilično izazovna zbog pandemije virusa 
Covid – 19, ali su se potrudili da sve dobro prođe na korist korisnika i djelatnika doma. Zbog 
pandemije, fluktuacija na tržištu i povećanja cijena 2021. godinu su završili s manjkom od 
50.000 kuna koje planiraju pokriti iz ovogodišnjeg poslovanja. Kapaciteti doma su popunjeni, 
a što se tiče kadra trenutno uspijevaju popuniti i odrađivati sve smijene ali im nedostaju 
zamjene za bolovanja.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 
za starije „Domenico Pergolis“ Rovinj, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-8. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnog 

prostora zdravstvenim radnicima Istarskih domova zdravlja 
 

Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. Navodi da se radi o dvije ambulante dentalne 
medicine koje se nalaze u Labinu i Puli. Sukladno Odluci Skupštine Istarske županije o broju 
ordinacija u Istarskim domovima zdravlja oni u svom sastavu moraju imati najmanje 25 % 
ordinacija u djelatnosti primarne zdravstvene zaštite – dentalna zdravstvena zaštita, u odnosu 
na mrežu javne zdravstvene službe. Taj će uvjet biti zadovoljen i po izlasku dviju ambulanti iz 
sastava Istarskih domova zdravlja. Napominje da je Upravno vijeće Istarskih domova zdravlja 
na temelju navedenog donijelo Odluku o davanju u zakup poslovnog prostora.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnog 
prostora zdravstvenim radnicima Istarskih domova zdravlja, te se isti upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 



                                                             
 

 
Ad-9. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti mr. sc.  Alice Milevoj Diklić dr. med. dent. za  
promjenu prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost dentalne 

medicine 
 
Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. Ističe da je mr. sc. Alice Milevoj Diklić Istarskoj 
županiji podnijela zamolbu za izdavanjem suglasnosti za promjenu prostora obavljanja 
djelatnosti u kojoj navodi kako želi preseliti u novi prostor koji je u neposrednoj blizini 
dosadašnjeg prostora i u njenom vlasništvu, a preseljenje je u svrhu pružanja boljih uvjeta 
pacijentima po pitanju dostupnosti usluga i parkinga. Također navodi kako su zadovoljeni svi 
uvjeti prostora za otvaranje ordinacije dentalne medicine, zgrada je novogradnja, a sama 
ordinacija je u prizemlju sa zasebnim prilazom i ulazom. Parking je neposredno ispred zgrade, 
s naznačenim mjestima za invalide. Pojašnjava kako je financijska procjena negativna budući 
da odlaskom ordinacije dentalne medicine Istarski domovi zdravlja gube 2.011 kuna mjesečne 
najamnine. Upit da izrazi svoje mišljenje o preseljenju dobio je i Grad Labin ali se o njemu nije 
očitovao. Unatoč zaprimljenom očitovanju Istarskih domova zdravlja, Upravni odjel za 
zdravstvo i socijalnu skrb smatra kako sukladno odredbama Zakona o zdravstvenoj zaštiti, ne 
postoji razlog da se mr. sc. Alice Milevoj Diklić uskrati suglasnost za promjenu prostora. 
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava Odluke o davanju suglasnosti mr. sc.  Alice Milevoj Diklić dr. med. dent. za  promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost dentalne medicine, te se isti upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-10. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Nastavnog 

zavoda za hitnu medicinu Istarske županije  
 

Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. Između ostalog navodi kako se izmjenama i 
dopunama Statuta omogućava obavljanje sanitetskog prijevoza Nastavnom zavodu za hitnu 
medicinu Istarske županije.  
 
Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu Istarske županije, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad-11. 
Razno 

 
Patricia Percan daje članovima Odbora informaciju kako je župan uputio u proceduru Prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o prijedlogu mreže srednjih škola i učeničkih domova 
na području Istarske županije, kao dopunu dnevnog reda naredne sjednice Skupštine.  
 



                                                             
 

Članovi odbora za 19. prosinca zakazuju novu sjednicu Odbora za društvene djelatnosti na 
kojoj će navedena točka biti na dnevnom redu.  
 
Ivan Iskra postavlja pitanje kada se može očekivati isplata sredstava za nabavku knjiga 
školama.  
 
Patricia Percan odgovara kako će se s isplatom krenuti nakon naredne sjednice Skupštine.  
 
Ivan Iskra zahvaljuje na odgovoru. 
 
Bruno Stermotić postavlja pitanje vezano za smještajne kapacitete Doma za starije i nemoćne 
osobe Alfredo Štiglić u Puli. Navodi da su, unatoč nadogradnji doma kojom će biti osigurano 
dodatnih 80 mjesta, liste čekanja za njega jako duge. Napominje da se na taj dom čeka i po 
10 godina pa predlaže da Istarska županija zajedno s Gradom Pulom dogovori neko trajnije 
rješenje.  
 
Doris Ivanković odgovara kako su 31.12. 2022. godine imali 2300 osoba na listi čekanja za 
dom. Smatra kako je realna brojka ljudi koji bi se po oslobođenom mjestu u domu odmah 
odazvali za smještaj između 500 i 600 jer se ljudi često prijavljuju unaprijed baš zato što znaju 
da su liste čekanja duge. Nada se da će se te brojke krenuti smanjivati s nadogradnjom doma.  
 
Predsjednik Odbora Davor Komar pozdravlja prisutne i zaključuje sjednicu.  
 
 
Završeno u 12:40 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodila: 
Andrea Jelovčić  
 

         Predsjednik Odbora 

 
         Davor Komar 

 


